
Matviks Bryggförening  2024-06-16 
Årsmöte   
 

 

Plats:   Vid föreningsboden i Matvik 
Närvarande                     Enligt närvarolista 
 
 
§ 1 Årsstämmans öppnande 

Föreningens ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet för 
öppnat. 

 
§ 2 Årsmötets stadgeenliga utlysande 

Enl. stadgarna skall årsmötet vara utlyst senast 14 dagar innan  
mötet hålls.  
Stämman ansåg att så var fallet. 
 

§ 3 Val av ordförande / sekreterare för mötet  
Förslagen på mötesordförande: 
Ulf Wilhelmsson 
Stämman valde enligt förslaget. 
 
Föreslagen mötessekreterare: 
Peter Håkansson 
Stämman valde enligt förslaget. 
 

§ 4 Val av 2 justeringsmän tillika rösträknare för mötet 
Till justeringsmän valdes: 
Tomas Martinsson samt Sune Martinsson. 
 

§ 5 Föregående årsmötesprotokoll  
 Föregående årsmötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 
§ 6 Styrelsens verksamhetsberättelse 

Verksamhetsberättelsen godkändes och lades till handlingarna. 
 
§ 7 Behandling av styrelsens årsredovisning  

Styrelsens årsredovisning godkändes och lades till handlingarna. 
 

 § 8 Revisorernas berättelse 
Revisionsberättelsen lästes upp, inga frågor fanns på den men  
kassörens arbete med bokföringen fick ”med beröm godkänt”. 

 
§ 9 Beviljande av ansvarsfrihet för det gångna verksamhetsåret (2023) 

Stämman beslöt att ge styrelsen ansvarsfrihet för det gångna 
verksamhetsåret (2023)! 
 

§ 10 Val av ordförande och kassör 
Valberedningens förslag till Ordförande för en period av ett år: 
Omval Ulf Wilhelmsson. 
Stämman valde Ulf Wilhelmsson för en period av ett år. 
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Valberedningens förslag till Kassör för en period av ett år: 
Omval Mia Alfredsson. 
Stämman valde Mia Alfredsson till Kassör för en period om ett år! 
 
 

§ 11 Val av ledarmöter 
Valberedningens förslag till ledamöter för en period av ett år:  
Peter Håkansson Omval   
Madde Falk  Omval   
Anders Karlsson Omval  
Annika Martinsson Omval  
Bengt Egon Martinsson  Omval  
Jan Olsson  Nyval 
 
Peter Håkansson valdes till ledamot för en period av ett år. 
Madde Falk valdes till ledamot för en period av ett år. 
Anders Karlsson valdes till ledamot för en period av ett år. 
Annika Martinsson valdes till ledamot för en period av ett år. 
Bengt Egon Martinsson valdes till ledamot för en period av ett år. 
Jan Olsson valdes till ledamot för en period av ett år. 
 

 
§ 12 Val av två styrelsesuppleanter 

Utgår då alla är valda som ordinarie ledamöter! 
 

§ 13 Val av revisor (1 år) 
Valberedningens förslag till revisor för en period av ett år: 
Nyval Ulrika Eriksson 
Stämman valde Ulrika Eriksson till revisor för en period av ett år. 

 
§ 14 Val av revisorssuppleant (1 år) 

Valberedningens förslag till revisor suppleant för en period av ett år: 
Omval Tomas Karlsson. 
Stämman valde Tomas Karlsson till revisorssuppleant för en period av ett 
år. 
 

§ 15 Val av valberedning (1 år) 
Stämmans förslag till valberedning för en period av ett år: 
Omval Karl-Erik Lindström samt Susanne Håkansson. 
Stämman valde Karl-Erik Lindström samt Susanne Håkansson till 
valberedning för en period av ett år. (Karl-Erik Lindström 
sammankallande). 
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§ 16 Fastställande av årsavgift 

Styrelsen föreslog oförändrad årsavgift på 150 SEK för verksamhetsår 
2025 
Stämman beslutar att: 
Bibehålla årsavgiften på 150 SEK för verksamhetsår 2025? 
 

§ 17 Motioner till årsstämman 
Inga motioner hade inkommit. 

 
§ 18 Rapporter 

 Inga speciella rapporter förelåg. 
 
§ 19 Övriga frågor 

 Styrelsen föreslog att Ordförande och kassör tecknar firman var för 
sig. 
Stämman beslutar att Ordförande och kassör tecknar firman var för 
sig. 

 Ordföranden informerade lite kring nuläget om vad som är på gång 
med framtida driften av hamnen. 

 K-E Lindström berättade att de åtgärder som gjorts kring 
toalettömningen har gjort det lättare att ta sig in och ut med båten. 

 Martin Svensson informerade kring kioskens öppettider och sina 
idéer kring foodtrucks under sommaren. 

 Förslag uppkom att öppna Facebooksida / Instagram. Mycket bra idé 
MEN styrelsen behöver hjälp med en ”Ansvarig utgivare” som sköter 
och håller i det!  
Frivilliga, hör av er till någon i styrelsen så startar vi upp det direkt! 

 
§ 20 Mötet avslutas 
 

Ordförande tackade alla för visat intresse samt förklarade mötet för 
avslutat. 
 

 


